
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2022-05-11

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Annika Johansson kassör, Maria Hols André sekr,
Tomas Sundström, Agneta Uddenberg.

1. Dagordning godkändes.

2. Föregående protokoll: Gunnar informerar att han nu fått kontakt med SISU. En
anmälan om deltagande i SISU är inskickad. Detta görs för att kunna ta del av stöd som
SISU kan bevilja till verksamheten.

3. Ekonomi: Annika delger styrelsen resultatrapport och balansrapport för innevarande
period. Spelavgifterna täcker inte helt underskottet. Det fattas bl a  hyresintäkter från
schackklubben och en betald hyra är redovisad som gäller nästkommande period. Om
prognosen stämmer kan klubben vara i balans och budgeten kan hålla. Detta förutsätter
fortsatt bra uppslutning vid de speltillfällen som klubben erbjuder. Söndagarna har haft
ett ökat antal spelare mot slutet av perioden.

4. Fortsättningskurs: (Bridge 2) Ann-Christin och Efrem har lämnat synpunkter via mail.
Styrelsen enas om att fortsättningskursen startar upp under senare delen av hösten,
förslagsvis oktober/november. Hög- låg tävlingar uppskattas av nybörjare och styrelsen
är enig om att lägga in ett par sådana i höstens spelplan.

För att rekrytera deltagare till nybörjarkurs diskuteras möjligheten att kontakta
lokalpressen. I Dalarna finns nu 12-årige Filip Siverlind som skall spela EM i år. Det
kan vara viktigt att skriva ngt om detta. En idé är att skriva artikeln själv. Maria gör ett
försök att skriva en text som skickas ut till styrelsen.

5. Hur öka deltagandet på tisdagar?:
Styrelsen diskuterar det låga antalet spelare på tisdagskvällar. Det är svårt att se en
lösning på problemet. På senaste kortkursen föreslogs att tisdagsspelet skulle
tidigareläggas. Ett par spelare som kommer på tisdagar yrkesarbetar och den tidigaste
starten som är möjlig utifrån denna faktor är 18:00 istället för 18:30. Denna förändring



införs från hösten 2022. Styrelsen enas även om att det vid spel på endast tre bord
skall vara  IMP-beräkning.

Joyce har via mail föreslagit följande:
● att minst sex par skall vara anmälda för tisdagsspel om tävlingen skall genomföras.
● att deadline för anmälan sätts till 15:30.
● att ansvarig tävlingsledare ansvarar för att tävlingen markeras som “inställd” om antalet

anmälda understiger sex par.
● att ansvarig tävlingsledare ansvarar för att berörda personer informeras om den inställda

tävlingen.
● att information om anmälningstiden för tisdagsspel går ut till Falu BK:s medlemmar.
● att information om anmälningstiden finns att läsa typ högst upp på hemsidan.

Styrelsen enas om att anta förslaget från Joyce.

6. Program för hösten: Genomgång av utkast till spelprogram. Justeringar görs enligt
följande; två hög/låg-tävlingar läggs in i programmet 13 september samt 11 oktober. En
simultantävling tas bort. Spelstart hösten 2022 är 21 augusti för söndagar och 23
augusti för tisdagsspel. Spel på juldagen stryks från planen. Maria föreslår att klubben
anordnar en damtävling förslagsvis 12 november. Maria hon undersöker om det kan
krocka med Borlänge bridgeklubbs spelplanering.

7. Övriga frågor: Restaurangchansen skall beställas för försäljning. Det finns även en
app som man kan köpa och ladda ned. Förra året köptes 25 ex in och dessa gick åt. I år
föreslås att 35 ex skall beställas, varav ca 10 appar.

I månadsskiftet aug/sept kommer en kortkurs om slambudgivning att genomföras.

Partnerförmedlingen diskuteras och Joyce skall tillfrågas om hon vill hålla i den. Innan
mötet avslutas kommer Joyce som svarar att hon kan fortsätta hålla i partnerförmedling.

Nästa möte 23 augusti 17:00.

Sekreterare Ordförande

Maria Hols André Gunnar Tunkrans


